
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 19. marts 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 584
Kan ministeren bekræfte, at der i de forgangne ca. 7 år, hvor Miljøministeriet har regi
streret ulveangreb på husdyr, ikke er registreret ulveangreb på husdyr bag fungerende 
ulvesikrede hegn, herunder give sin vurdering af, om ulvesikring af hegn dermed virker 
ret godt set i forhold til formålet? Vil ministeren give sin faglige vurdering af, hvorvidt 
mulighed for ”jagt” på ulve reelt vil reducere risikoen for angreb på husdyr, som ikke 
går bag ulvesikrede hegn? Og vil ministeren give sin faglige vurdering af om ”jagt” vil 
virke efter hensigten set i forhold til et formål om at nedbringe risikoen for ulveangreb på 
ubeskyttede husdyr?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Marianne Bigum (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på marianne.bigum@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Hans Kristian Skibby
formand
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